
 

 

Protokoll 

fört vid årsmöte för Dona Samfällighetsförening(716444-3157)  

2025 den 16 mars kl. 17:00 – 18:00 i klubbhuset 
 

1. Mötets öppnande. 
Mötet öppnas av ordförande Gert-Ove Forsberg som hälsar deltagarna välkomna till detta årsmöte 
   

2. Godkännande av dagordningen. 
Mötesdeltagarna godkänner dagordningen 
 

3. Närvarande vid mötet. 
Närvaron antecknas och av de 80 medlemmarna är 32 närvarande, nämligen: 
Skansvägen 4, 5, 6, 8, 10, 11, 15, 19, 21, 22, 23, 26, 30, 32, 36, 38, 40, 46 
Kajutvägen 1, 2, 5, 8, 12, 14, 18, 21, 23, 27, 28, 29, 37, 41 
 

4. Frågan om mötet varit behörigt utlyst. 
Godkänns av deltagarna 
 

5. Val av mötesfunktionärer. 
Mötesfunktionärer för dagens möte väljs enligt följande: 
Ordförande: Gert-Ove Forsberg 
Sekreterare: Lars-Inge Carlsson 
Protokolljusterare/rösträknare: Per-Gunnar Ahlström och Mats Eggers 

 
6. Verksamhetsberättelse för år 2024. 

Ordföranden läste upp denna för mötet. Mötet godkänner denna.  
 

7. Resultat och balansräkning för år 2024. 
Kassören presenterar resultatredovisningen och balansrapporten för 2024. Intäkterna är 312 119:19, 
utgifterna är 279 690:07. Rörelseresultatet uppgår till 32 429:12.  
Totala tillgångar är 633 400:13.  
Den momsplikt som tidigare tillämpats har blivit återkallad 2024 och vi är nu inte längre 
momspliktiga.  
Resultat- och balansräkning kommer att skickas ut tillsammans med årsmötesprotokollet. 
 

8. Revisionsberättelse. 
Per-Gunnar Ahlström läste upp revisionsberättelsen. Revisorerna tillstyrker att balansräkningen 
fastställes, samt att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för 2024 års förvaltning.   
 

9. Fråga om styrelsens ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2024. 
Mötet beviljar styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2024. 
 

10. Förrättning av val av funktionärer för 2 år. 
Sekreterare 
Lars-Inge Carlson 
Ledamot/Garageområdesansvarig NV 
Mikael Korp 
Ledamot/Garageområdesansvarig NO 
Carl Gennevall 
Ledamot/Garageområdesansvarig SV 
Fredrik Hovland 
Ledamot/Garageområdesansvarig SO 
Lennart Andersson 
 
 
Förrättning av val av funktionärer på 1 år 
2st lekplatskommitté/styrelsesuppleanter 
Ellen Hjelmgren och Line Legén på förslag. 
2st revisorer  
Ljubi Nygren och Per-Gunnar Ahlström på förslag. 
2st valberedare 
Anneli Nilsson och Gustav Wikemark på förslag. 



 

 

 
Ovanstående funktionärer väljs då av mötet.  

 
Styrelsen ser då ut så här: 
Ordförande: Gert-Ove Forsberg 
Kassör: Kristian Svensson 
Sekreterare: Lars-Inge Carlson 
Garageområdesansvariga: 
Mikael Korp NV, Carl Gennevall NO, Fredrik Hovland SV, Lennart Andersson SO 
Lekplatskommitté tillika suppleanter: 
Ellen Hjelmgren och Line Legén 
 

11. Styrelsens budgetförslag och investeringsförslag för 2025 
Kristian börjar med att gå igenom underhållsplanen. Denna motiverar de kommande årsavgifterna. 
Styrelsen föreslår för 2025 följande bruttoavgifter. Styrelsen föreslår medlemsavgift 3000 kr med 
sista betalningsdatum 30 april 2025 och påminnelseavgift 100:-. Styrelsen föreslår avgift för 
motorvärmare 400:-, för kupévärmare 600:- och för uppställningsplats 800:-, alla med sista 
betalningsdatum 30 april 2025. Klubbhushyra 50:- per gång och förening som hyr genom medlem 
100:-. Medlem som inte betalar trots påminnelser skall debiteras för alla de merkostnader som 
drabbar Samfällighetsföreningen t ex utmätningsavgift hos Kronofogdemyndigheten. Ordf, sekr och 
kassör får fortsatt befrielse av medlemsavgift och övriga styrelsemedlemmar får reduktion 500:- på 
medlemsavgift (6 medlemmar). 
  
Mötet godkänner avgifterna och budgeten för 2025. 
 

12. Övriga frågor 
• Anders Jacobsson undrar om vi hört något om förändring när det gäller grovsopor. Men vi 

har inte hört något i styrelsen. 
• Karin Ulleryd funderar på vår ekonomi och om man kan göra något med fotbollsplanen. Kan 

man arrendera ut platsen till Leva för solceller? Vi ställer frågan till Leva. Andra sätt att få 
in lite extra pengar till föreningen kan man också fundera på. 
Hon vill också tacka Stefan Nolblad som är vår flagg-general och sköter flaggningen så fint. 

• Gustaf Wikemark undrar om hemsidan uppdateras som den ska. Lars Lindebäck nämner att 
Välkommen till Dona är 6 år gammal idag och skulle behöva uppdateras.  
Lars-Inge tittar på detta.  
 

13. Mötet avslutas 
Ordföranden tackar alla deltagande för visat intresse och avslutar mötet. 

 
 
Vid protokollet 
 
 
_________________________    _________________________ 
Lars-Inge Carlsson, Sekreterare    Gert-Ove Forsberg, ordförande 
 
Justeras 
 
 
_________________________    _________________________  
Per-Gunnar Ahlström    Mats Eggers 

 


